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Protokół nr XLII/22 

z obrad XLII Sesji Rady Gminy Stargard  

z dnia 20 października 2022 r.  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

AD 1. Otwarcie obrad XLII Sesji Rady Gminy Stargard (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:00:00 do 00:00:11) 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak w dniu 20 października 2022 

roku o godz. 10.02 otworzył obrady XLII Sesji Rady Gminy Stargard. 

AD 2. Stwierdzenie quorum (Przedział czasowy z nagrania: od 00:00:11 do 00:01:27) 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak po sprawdzeniu obecności, 

stwierdził, że na stan 15 radnych, obecnych było 12 radnych, co stanowiło quorum 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni: Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Mateusz Jarosz, Radny Remigiusz Zakrzewski oraz Radny Maciej Lipka, który dołączył 

do obrad sesji o godz. 10.05. Lista obecności Radnych, stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak przywitał wszystkich uczestniczących 

w obradach sesji, tj. Radnych, Wójta Gminy Stargard Jerzego Makowskiego, Zastępcę Wójta 

Dorotę Mazur, Sekretarz Gminy Jadwigę Michalską, Skarbnik Gminy Bernadetę Kubicką, 

Radcę Prawnego Krzysztofa Judka, a także wszystkich, którzy oglądają transmisję obrad 

Sesji.  

AD 3. Przedstawienie porządku obrad (Przedział czasowy z nagrania: od 00:01:28 

do 00:03:03) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował, że zgodnie z §19 Statutu 

Gminy Radni otrzymali porządek obrad wraz z projektami uchwał i wszystkimi informacjami, 

a następnie odczytał porządek obrad XLII Sesji Rady Gminy Stargard, który przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad XLII Sesji Rady Gminy Stargard. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie 

Młodzieżowej Rady Gminy.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału Sołectwa Koszewo i utworzenia 

Sołectwa Koszewko.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako dz. nr 69/1, położonej w obrębie 

Małkocin stanowiącej własność Gminy Stargard.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli gospodarki odpadami komunalnymi. 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stargard w roku szkolnym 

2021/2022. 

11. Informacja Wójta Gminy nt. realizacji zadań w zakresie budowy i napraw dróg 

oraz przygotowanie do zimy.  

12. Ocena funkcjonowania biblioteki publicznej, świetlic wiejskich oraz przedszkoli 

na terenie gminy. 

13. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak zapytał, czy są 

wnioski o zmianę porządku obrad? Wobec braku wniosków, Rada Gminy Stargard 

przystąpiła do realizacji porządku obrad XLII Sesji Rady Gminy Stargard. 

AD 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie 

Młodzieżowej Rady Gminy (Przedział czasowy z nagrania: od 00:03:06 do 00:06:24) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy, a następnie 

poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o wprowadzenie do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda dokonał wprowadzenia 

do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy.  

O godz. 10.05 do obrad sesji dołączył Radny Maciej Lipka. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję. Przewodniczący poinformował, że do obrad sesji dołączył Radny Maciej Lipka, 

wobec powyższego stwierdził, że obecnych podczas sesji jest 13 Radnych, co stanowi 

quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. Następnie Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Podczas głosowania nad projektem uchwały pojawił 

się błąd w elektronicznym systemie do głosowania, a mianowicie system błędnie wskazywał, 

że obecnych jest 14 radnych i błędnie wyświetlał informację, że Radny Mateusz Jarosz 

jest „obecny” – „niegłosujący”.  

Wyjaśnienie dotyczące błędu, który pojawił w systemie elektronicznym podczas głosowań, 

ujętych w wykazach z wynikami imiennych głosowań stanowiących załączniki nr 2, 5, 7 i 10 

do niniejszego protokołu, stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr XLII/376/22 z dnia 20 października 2022 r. w sprawie rozpatrzenia 

petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy, która stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

AD 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału Sołectwa Koszewo i utworzenia 

Sołectwa Koszewko (Przedział czasowy z nagrania: od 00:06:42 do 00:08:06) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie podziału Sołectwa Koszewo i utworzenia Sołectwa Koszewko, a następnie 

poinformował, że powyższy projekt uchwały opiniowały Komisja Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu oraz Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty, w związku z tym 

poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Podczas głosowania nad projektem uchwały pojawił się błąd w elektronicznym systemie 

do głosowania, a mianowicie system błędnie wskazywał, że obecnych jest 14 radnych 

i błędnie wyświetlał informację, że Radny Mateusz Jarosz jest „obecny” – „niegłosujący”. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XLII/377/22 z dnia 20 października 2022 r. w sprawie podziału 

Sołectwa Koszewo i utworzenia Sołectwa Koszewko, która stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu. 

AD 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako dz. nr 69/1, położonej w obrębie 

Małkocin stanowiącej własność Gminy Stargard (Przedział czasowy z nagrania: od 00:08:08 

do 00:08:56) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako dz. nr 69/1, położonej w obrębie Małkocin stanowiącej własność 

Gminy Stargard, a następnie poinformował, że  projekt uchwały opiniowała Komisja 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu i poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Podczas głosowania nad projektem uchwały pojawił się błąd w elektronicznym systemie 

do głosowania, a mianowicie system błędnie wskazywał, że obecnych jest 14 radnych 

i błędnie wyświetlał informację, że Radny Mateusz Jarosz jest „obecny” – „niegłosujący”. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”,  

podjęła uchwałę Nr XLII/378/22 z dnia 20 października 2022 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów 

jako dz. nr 69/1, położonej w obrębie Małkocin stanowiącej własność Gminy Stargard, 

która stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

AD 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r. (Przedział 

czasowy z nagrania: od 00:08:57 do 00:11:14) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 r., a następnie poinformował, że powyższy 

projekt uchwały opiniowała Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu, i poprosił 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. Jednocześnie Przewodniczący 

poinformował, że Wójt Gminy Stargard przedłożył Zarządzenie Nr 231/22 z dnia 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
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19 października 2022 r. w sprawie autopoprawki do przedmiotowego projektu uchwały, 

które stanowi załącznik nr 9. Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy Jerzego 

Makowskiego o  informację na temat autopoprawki. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił czego dotyczy autopoprawka. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały, jednak Komisja nie debatowała nad autopoprawką, 

ponieważ na posiedzeniu Komisji nie było jeszcze tej informacji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie wraz z autopoprawką. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Podczas głosowania nad projektem uchwały pojawił się błąd w elektronicznym systemie 

do głosowania, a mianowicie system błędnie wskazywał, że obecnych jest 14 radnych 

i błędnie wyświetlał informację, że Radny Mateusz Jarosz jest „obecny” – „niegłosujący”. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr XLII/379/22 z dnia 20 października 2022 r. w sprawie zmian budżetu 

gminy na 2022 r., która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

AD 8. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami (Przedział czasowy z nagrania: 

od 00:11:18 do 00:16:09) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że zgodnie ze Statutem Gminy 

Stargard, Wójt Gminy przedłożył Radzie Gminy sprawozdanie z pracy między sesjami 

za okres od dnia 20 września 2022 roku do dnia 17 października 2022 roku, które Radni 

otrzymali i poprosił Wójta Gminy Stargard o przedstawienie Sprawozdania z pracy między 

sesjami. 

Wójt Gminy Stargard Jerzy Makowski zabierając głos w odniesieniu do Sprawozdania 

powiedział, w jakich spotkaniach i uroczystościach uczestniczył w tym okresie. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję i zapytał, 

czy są pytania do Sprawozdania Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres od dnia 

20 września 2022 roku do dnia 17 października 2022 roku? 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między 

sesjami stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

przyjęła Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami za okres od dnia 20 

września 2022 roku do dnia 17 października 2022 roku, które stanowi załącznik nr 13 

do niniejszego protokołu. 

AD 9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli gospodarki odpadami komunalnymi 

(Przedział czasowy z nagrania: od 00:16:09 do 00:19:35) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczą Komisji Rewizyjnej 

o przedstawienie Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli gospodarki odpadami 

komunalnymi. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwała-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Monika Nikołajew przedstawiła Sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej z kontroli gospodarki odpadami komunalnymi, które stanowi załącznik 

nr 14 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli gospodarki odpadami komunalnymi? 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli gospodarki odpadami 

komunalnymi pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Sprawozdaniem Komisji Rewizyjnej 

z kontroli gospodarki odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 13 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

przyjęła Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli gospodarki odpadami 

komunalnymi. 

AD 10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stargard w roku szkolnym 

2021/2022 (Przedział czasowy z nagrania: od 00:19:35 do 00:20:24) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczą Komisji Socjalno-

Porządkowej i Oświaty o przedstawienie opinii Komisji do powyższej informacji. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno–Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu 

w dniu 18 października 2022 r., zapoznała się z Informacją o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Stargard w roku szkolnym 2021/2022, Komisja wyrażając swoją opinię 

powyższą informację przyjęła. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej informacji? 

Wobec braku głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian 

Janiak zamknął dyskusję i stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą informację 

do wiadomości. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Stargard w roku szkolnym 

2021/2022, stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

AD 11. Informacja Wójta Gminy nt. realizacji zadań w zakresie budowy i napraw dróg 

oraz przygotowanie do zimy (Przedział czasowy z nagrania: od 00:20:26 do 00:25:26) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie stanowiska 

Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu odnośnie ww. Informacji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu 

w dniu 17 października 2022 r., przeanalizowała informację na temat realizacji zadań 

w zakresie budowy i napraw dróg oraz przygotowanie do zimy, Komisja wyrażając swoje 

stanowisko powyższą informację przyjęła. Następnie Przewodniczący poinformował, 

że w dniu 12 października 2022 r. Komisja była w terenie celem skontrolowania zakresu 

budowy i napraw dróg oraz przygotowanie do zimy, a następnie odczytał protokół z wyjazdu 

Komisji w teren. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej Informacji? 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOKÓŁ%20XVII/Komisje/PROTOKÓŁ%20XVIII/Głosowanie%20nr%2011.pdf
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Wobec braku głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian 

Janiak zamknął dyskusję i stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą Informację 

do wiadomości. 

AD 12. Ocena funkcjonowania biblioteki publicznej, świetlic wiejskich oraz przedszkoli 

na terenie gminy (Przedział czasowy z nagrania: od 00:25:30 do 00:26:14) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Przewodniczą Komisji Socjalno-

Porządkowej i Oświaty o przedstawienie stanowiska Komisji do powyższej informacji. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno–Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu 

w dniu 18 października 2022 r., zapoznała się z informacją Ocena funkcjonowania biblioteki 

publicznej, świetlic wiejskich oraz przedszkoli na terenie gminy, Komisja wyrażając swoje 

stanowisko powyższą informację przyjęła. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej informacji? 

Wobec braku głosów w dyskusji i braku uwag Przewodniczący Rady Gminy Sebastian 

Janiak zamknął dyskusję i stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą ocenę 

do wiadomości.  

AD 13. Wolne wnioski, zapytania i komunikaty (Przedział czasowy z nagrania: od 00:26:14 

do 00:29:48) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję w powyższym punkcie 

porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń w dyskusji, zamknął dyskusję, a następnie w zakresie 

komunikatów, Przewodniczący Rady stosownie do art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym, przedstawił informacje i poinformował o pismach na temat 

analizy złożonych oświadczeń majątkowych.  

Ponadto Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował o wstępnym terminie 

następnej sesji, tj. 18 listopada 2022 r. o godz. 10.00, a także podał wstępny termin sesji 

w grudniu, tj. 16 grudnia 2022 r.  

AD 14. Zamknięcie obrad sesji (Przedział czasowy z nagrania: od 00:29:49 do 00:29:56) 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wobec wyczerpania porządku obrad 

o godzinie 10.31 zamknął obrady XLII Sesji Rady Gminy Stargard. 

 

Nośnik z zapisem nagrania audio-video z przebiegu obrad XLII Sesji Rady Gminy, 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

Ponadto nagranie z obrad XLII Sesji Rady Gminy Stargard opublikowane 

jest w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Stargard. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak 

Protokołowała: 

Aleksandra Kowal 


